To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 12-03-2023 11:50:48 AM

Subject: Minutes of the first board meeting of Noor

Capital

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 12-03-2023 AM 11:50:48 الموضوع: محضر اجتماع مجلس الإدارة الاول لشركة نور كاستال

During the meeting, the following decisions were approved:

The first item: Discussing the preliminary financial statements, the profit and loss account, and the income statement for the fiscal year ending on 12/31/2022, approving them, and recommending them to the General Assembly for approval.

The preliminary financial statements, the profit and loss account, and the income statement for the fiscal year ending on 12/31/2022 were unanimously approved and recommended to the General Assembly for approval. The second item: Determining the percentage of cash dividend distribution for fiscal year No. 2022 to the company's shareholders on the date of the general assembly meeting.

Determining the percentage of cash dividend distribution for the year 2022 to the company's shareholders on the date of the General Assembly meeting.

The third item: Determining the date of the regular general assembly meeting.

It was agreed to set the date for the regular general assembly meeting on 03/20/2023.

Article Four: Electing the auditor for the fiscal year 2023 and authorizing the Board of Directors to determine their fees.

Electing the auditor for the fiscal year 2023 on the date of the General Assembly meeting and authorizing the Board of Directors to determine their fees.

Since there were no other matters to discuss, Mr. Nasser Abdul Mohsen Al-Marri concluded the meeting and thanked the members and attendees, and the meeting ended at exactly one o'clock, and God is the Grantor of success

حيث تم خلال الاجتماع الموافقة على القرارات التالية: البند الأول: مناقشة البيانات المالية الأولية وحساب الأرباح والخسائر وقائمة الدخل للسنة المالية المنتهية في 2022/12/31 والمصادقة عليها والتوصية للهيئة العامة للمصادقة عليها.

تمت الموافقة بالأجماع على البيانات المالية الأولية وحساب الأرباح والخسائر وقائمة الدخل للسنة المالية المنتهية في 2022/12/31 والمصادقة عليها والتوصية للهيئة العامة للمصادقة عليها.

البند الثاني: تحديد نسبة توزيع أرباح نقدية عن السنة المالية رقم 2022 على مساهمي الشركة في تاريخ اجتماع الهيئة العامة. تحديد نسبة توزيع أرباح نقدية عن عام 2022 على مساهمي الشركة في تاريخ اجتماع الهيئة العامة.

البند الثالث: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادية. تمت الموافقة على تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادية بتاريخ 2023/03/20.

البند الرابع: انتخاب مدقق الحسابات للسنة المالية 2023 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم. انتخاب مدقق الحسابات للسنة المالية 2023 في تاريخ اجتماع الهيئة العامة وتفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم. وحيث انه لم يكن هناك أية امور أخرى لمناقشتها فقد اختتم السيد / ناصر عبد المحسن المري الاجتماع وشكر الاعضاء والحضور وتم إنهاء الاجتماع في تمام الساعة الواحدة، والله ولى التوفيق.

NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS

06-03-2023	06-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
Chairman of Board of Directors	رئيس مجلس الإدارة
User Name: عزام بشتاوي	اسم المستخدم: عزام بشتاوي